
Afdelingsbestyrelsen afd. 26 Frugthaven Skive 

 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde afd. 26 Frugthaven 

 

Tidspunkt: tirsdag, den 28. april 2020 Tidspunkt for næste møde: Tirsdag den 26. maj 2020 kl. 19.00 

 

 Fremmødte: 

 Formand:  Ulla von Elling, Frugthaven 16 

  Tlf. 25 11 30 21 E-mail. vonelling21@gmail.com 

  Maria Strange, Frugthaven 60 

  Tlf. 51 17 00 82 E-mail. mastlaursen@gmail.com 

  Bent Sørensen, Frugthaven 38 

  Tlf.  40 19 55 07  E-mail. murer53@outlook.dk 

 Suppleant: Flemming Kjærgaard, Frugthaven 22 

  Tlf. 29 29 26 29 E-mail. fkj@webspeed.dk 

 

Fraværende: ingen 

  

Referent:   Maria Strange 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra mødet den 25. februar 2020  

mødet den 31. marts måtte aflyses pga. corona situationen. 

godkendt 

 

2. Økonomi 

Budgetkontrol fra Bomiva: Vi gennemgår forbrug for 1. kvt. 2020 

Regnskab godkendt 
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Regnskab fra afd. 26 Frugthaven. Bestyrelsens regnskab, pr. 28. april 2020 

Bank: 51.656,80 kr. kassen: 3.361,50 kr. at der står så mane penge i kassen er bla.a. pga. indkomst 

fra fællesspisning og vi ikke kan komme i banken pga. corona 

Fællesspisningen gav et underskud på 670,83 kr. 

Regnskab på Bank og kassebeholdning blev checket og godkendt. 

 

 

3. Status på affaldsgård 

Der har været lidt problem med containeren til hård plast og jern, den var lige blevet tømt og om 

mandagen var der kommet en del blød plast og andre ting deri = en ¾ fuld plastsæk, som skulle 

have været i restaffald. Det blev sorteret og efterfølgende blev der sendt et brev ud til alle 

beboerne. Bare som en orientering og opfriskning af reglerne. 

Nogen er utilfreds med, at de ikke kan komme af med møbler. 

Holdningen er, at der er flere meninger om det og at det kan være et problem for nogen, at komme 

af med møbler. 

En enig bestyrelse lukkede af for møbler, ved et tidligere møde, i samråd med Bomiva, pga. at 

beboerne ikke respekterede orden omkring aflevering. 

Bent foreslår en prøveordning. 

Vi taler om, at man kan indfører en ordning, der betyder, at der kan afleveres enkelte møbler, om 

mandagen i den uge - ulige uger, hvor Nomi4S henter storskrald. 

Tages op igen på næste møde. 

 

4. Status på flagstænger i gårdene 

Vi har fået tilbud på støbning af vippebeslag til flagstængerne 4000 kr. + moms 

Der indhentes pris på bokse til opbevaring af flag 

Hver gård bliver spurgt, hvor de ønsker placering af flagstangen. 

 

 

5. Vedligeholdelse af bord bænk sæt 

Ulla har forespurgt, om det var noget bestyrelsen skulle tage sig af, det er vinterarbejde for 

medhjælpere til viceværterne. 

 

 

6. Aktiviteter i Frugthaven 

6.1 Førstehjælpskursus (Bent) 

Der er gået corona i kursus. Afventer 

  

6.2 Fællesspisning den 10. marts 

Der var tilmeldt 23 betalende personer, vi fik højrebsfilet fra ungdyr, flødekartofler, lækker 

salat og flutes. Rødvin, hvidvin, øl og sodavand. Til dessert/ kaffe var der tuc kage med 

frugter, som alt smagte godt. 

Et rigtig godt arrangement, som vi fik ros for.   Alle synes det var hyggeligt og snakken gik.   

 Vi var jo utrolig heldige, dagen efter lukkede Danmark ned. 



  

7. Bustur Forår/sommer 

Afventer 

 

8. Nøgleboks 

Der er sat nøgleboks op ved gæstehuset 

vi afventer videre informationer fra Bomiva, vedrørende kode og papirgang ved udlejning. 

Er jo kun i nødsituationer. 

 

9. Indkomne forslag 

Ingen 

 

10. Evt. herunder tid for næste bestyrelsesmøde 

Nyt møde den 26. maj 2020 kl. 19.00 i gildesalen 

 

 

 

Tak for god ro og orden. 

Mødet slut kl. 20.35  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


